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Vedoucí kolotoče Lis 28, 2022

Neuvěřitelný skandál s vyřazením Karla Janečka z
prezidentského boje je cestou, jak zabránit souboji
Titánů ve II. kole voleb? Rakušanovo vnitro seškrtalo
Janečkovi více jak 35% podpisů a k překročení hranice
50 000 hlasů mu chybí jen necelé 2 000 hlasů!
Matematik Janeček je oprávněně v šoku, protože
taková statistická chyba je prakticky vyloučená, že by
se každý 3. podporovatel spletl a chybně napsal své
údaje do sčítacích listin! Janeček a Babiš by se
společně stali moc silnými kandidáty opozice proti
Pětikoalici, a proto jeden musel z kola ven!
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Janečkovi více jak 35% podpisů a k překročení hranice 50 000 hlasů mu chybí jen
necelé 2 000 hlasů! Matematik Janeček je oprávněně v šoku, protože taková
statistická chyba je prakticky vyloučená, že by se každý 3. podporovatel spletl a
chybně napsal své údaje do sčítacích listin! Janeček a Babiš by se společně stali
moc silnými kandidáty opozice proti Pětikoalici, a proto jeden musel z kola ven!

Minulý pátek otřásla českými médii neuvěřitelná informace, že

Rakušanovo vnitro seškrtalo Karlu Janečkovi více než 35% hlasů na

sčítacích arších, takže do prezidentské volby se nedostane. Karel

Janeček vysbíral 74 208 podpisů, ale ministerstvo vnitro mu uznalo

za platné jen 48 090 hlasů, takže matematik a miliardář Janeček

přišel o účast ve volbách jen o 1 910 hlasů. To ale znamená, že

Janeček vysbíral 35,2% neplatných podpisů, což je statisticky

prakticky vyloučené.

Znamenalo by to, že více než každý 3. podporovatel trpí

dyslexií, neumí psát, spletl své jméno, příjmení nebo

datum narození. Taková statistická chyba je prakticky

vyloučená [1] a někde je něco špatně a v podpisech to určitě

nebude. Dokonce se objevují spekulace, jestli někdo petiční archy

nevyměnil za neplatné a vyplněné nesmyslnými adresami a jmény s

cílem vyřadit Janečka z voleb. Není proto divu, že se Karel Janeček

odvolal a bude chtít petiční archy prověřit.

https://href.li/?https://zpravy.aktualne.cz/domaci/odvolani-prezident-kandidati/r~3e3db65c6ccf11ed8c6f0cc47ab5f122/
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Karel Janeček

Tohle samozřejmě není náhoda a musíme si to rozebrat. Pětikoalice

má obrovský problém, protože její dva kandidáti jsou pro nevoliče

současné vlády nepřijatelní. Generál Petr Pavel čelí své minulosti

předsedy místní organizace KSČ v Praze a především minulosti

bývalého komunistického rozvědčíka, který byl na vysoké škole

Antonína Zápotockého připravovaný pro vojenskou špionáž proti

NATO na Západě, ale dnes se etabluje jako největší zastánce NATO a

bývalý šéf vojenského velení NATO v Bruselu.

A ekonomka Danuše Nerudová jako rektorka Mendelovy univerzity

až moc a příliš alternuje roli české Zuzany Čaputové a hraje na kartu

genderové volby občanů, podobně jako na to vsadila právě Zuzana

Čaputová na Slovensku. Genderová karta je velmi populární v

této době a představa první české prezidentky je

progresivním volebním tématem samým o sobě, takže není

divu, že se tato volební karta s genderem objevila. Jenže, oba

dva kandidáti mají jeden společný problém: Nereprezentují hodnoty

české populace a neumí je ani pojmenovat. Na rozdíl od schopného

rétora, ekonoma a matematika Karla Janečka.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/KarelJanecekKandidat.jpg
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Pětikoalice chce do funkce prezidenta buď generála nebo českou Čaputovou, oba budou podporovat

Ukrajinu po vyhlášení válečného stavu

Jakmile začnou televizní debaty kandidátů, dojde k odhalení

konceptuální vyprázdněnosti kandidátů, která bude u generála Petra

Pavla definována ideoologií a demagogií o ruské hrozbě a o potřebě

transatlantických vazeb, zatímco Danuše Nerudová si vystačí s

lidskými hodnotami a genderem. V takové situaci oba kádry

vládní koalice mohou ohrozit jen dva silní a zkušení

konceptuálové, a těmi jsou Andrej Babiš a Karel Janeček.

Oba dva umí pracovat s veřejností na bázi politického marketingu,

který je Pavlovi i Nerudové zcela cizí a vyměňují politický marketing

za ideologii a za havlovský epitaf a čaputovský gender. Sorry jako, ale

to dnes na vítězství ve volbách už opravdu nestačí.

Danuše Nerudová

Češi právě řeší existenční problémy kvůli inflaci, vysokým úrokovým

sazbám hypoték a energetické krizi úzce navázané na ohrožení

zaměstnanosti a provozy podniků. Prezident musí nabídnout voličům

řešení těchto 3 problémů, resp. vizi k návratu k blahobytu, a to je

něco, co bude stát peníze a týká se tzv. politické ekonomie, o které

Pavel neví naprosto nic a Nerudová o ní jen slyšela z doslechu.

https://aeronet.news/wp-content/uploads/DanuseNerudova.jpg
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Jinými slovy, celé je to v pozici, že do druhého kola

prezidentské volby by vstoupili dva konceptuálové, Andrej

Babiš a Karel Janeček, kteří by se střetli o hlasy Čechů

tlačících před sebou čím dál prázdnější vozíky na nákupní

frontě. Lidem jste v minulosti mohli na frontě vykládat o

transatlantických hodnotách a o občanské havlovské společnosti, ale

v dnešní době hyperinflace a energetické krize lidi zajímá jen

nákupní vozík a jeho obsah.

Janečkovi buď někdo podsunul přes 26 000 falešných podpisů, anebo má armádu dyslektických

podporovatelů, kteří neumí správně napsat nacionále

A právě proto byl Janeček zablokován na vnitru. Pětikoalice bude mít

co dělat, aby porazila Andreje Babiše, kterého budou volit obyčejní

lidé, dolních 10 milionů Čechů, jak se říká, ale kdyby do toho přišel

ještě Janeček, odpůrce očkování, který se dokonce etabluje jako

ochránce tradiční rodiny [2] a konceptuál s důrazem na ochranu

1. kruhu rodiny, i když může jít jen o politický marketing a ne o

hluboké přesvědčení, tak by reálně hrozilo, že Pavel i Nerudová

vyhoří už v prvním kole volby a ve druhém se strhne bitva mezi

Karlem Janečkem a Andrejem Babišem, což by byl souboj Titánů.

https://aeronet.news/rousky-dole-vole-cesky-slavik-21-se-stal-bodem-zlomu-narod-mel-spatrit-elity-a-slyset-noveho-vudce-v-roli-svetlonose-karel-janecek-si-rekl-o-kandidaturu-na-prezidenta/
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Gen. Petr Pavel

Je naprosto vyloučené, že by Janečka podporovali jen voliči z řad

absolventů pomocných škol s dyslexií, kteří na petiční archy neumí

správně napsat své nacionále. Ano, může se to z nepozornosti

stát určitému promile petentů, z více jak 70 000 petentů

může jít o desítky až nižší stovky petentů, ale ne o 35%

podporovatelů v objemu prakticky 26 000 podpisů. To je

prostě šílenství a naprostý nesmysl. Pokud se ukáže, že to opravdu

tak je, potom je opravdu na místě obava, že někdo s petičními archy

manipuloval a vyměnil je za archy s nesmysly, i když by to bylo

opravdu na hraně. Mohlo by k tomu dojít při transportu archů na

vnitro, tzv. na cestě, anebo přímo na vnitru.

Pětikoalice bude chtít, aby volba prezidenta byla pro-ukrajinským ideologickým referendem, zatímco

Babiš a Janeček pojedou konceptuální otázku inflace a úpadku životní úrovně lidí v ČR

Jenže musí přece vědět, že se Janeček odvolá a archy se budou

kontrolovat. Jenže pravda je taková, že když budou na arších s

podpisy neexistující jména a fiktivní adresy, tak Janeček nebude mít

jak prokázat, že to jsou podvrhnuté archy, pakliže nejsou archy

https://aeronet.news/wp-content/uploads/GenPetrPavelNATO.jpg
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opatřeny nějakým bezpečnostním prvkem, např. vlastnoručními

podpisy Karla Janečka dole na každém archu, aby bylo zaručeno, že

listy nikdo nevyměnil.

Není jasné, jestli měl Karel Janeček petiční archy takto ošetřené.

Podle posledních informací roste podpora Danuši Nerudové a dohání

Petra Pavla i Andreje Babiše, což je důsledek genderové volby ve

společnosti. Veřejnost se bude na generála Pavla i oligarchu Babiše

dívat jako na prominenty, kteří si zavdali s předlistopadovým

režimem a část voličů uvidí řešení v podobě čaputovské volby v ČR.

Andrej Babiš kandiduje s leitmotivem “Pomáhá lidem – proto Babiš”

Je otázkou, jestli to bude fungovat stejně jako na Slovensku, ale

pravda je taková, že Nerudová bude moci těžit ze svého vzhledu a z

genderu, zatímco nebude zatížena minulostí s vazbami na

předlistopadový režim. Prezidentská volba je de facto cirkus na pozici

a funkci, která nese jisté pravomoci v ohledu jmenování soudců,

jmenování vlád a s dalšími věcmi, ale v jedné věci jde o funkci

naprosto klíčovou, i když dlouho přehlíženou: Prezident je totiž

vrchním velitelem ozbrojených sil ČR a pokud Fialenkova

https://aeronet.news/wp-content/uploads/BabisPomahaLidem.jpg
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vláda usiluje o vyhlášení válečného stavu na území ČR, v

tom okamžiku dojde k předání obrovských pravomocí do

rukou prezidenta. Ve válečném stavu získává prezident jako

Vrchní velitel pravomoci k udělování rozkazů armádě napřímo, bez

souhlasu vlády. Chápete?

Pokud dojde po změně doktríny generálního štábu AČR k vyhlášení válečného stavu, prezident v roli

Vrchního velitele získá obrovské válečné pravomoci

Najednou to dává hrozivý smysl, proč Fialenkova pětikoalice chce na

hradě lampasáka a generála, zelenou gumu, anebo alespoň pro-

ukrajinskou prezidentku, protože když se chystá podle vlastních slov

náčelníka generálního štábu Řehka válka s Ruskem [3], tak ve funkci

Vrchního velitele nemůže být někdo, kdo je konceptuál a řídil by se

logikou businessu (jako Babiš a Janeček) a nikoliv ideologií (jako

Pavel nebo Nerudová). V případě vyhlášení válečného stavu by to v

ČR vypadalo po procesní stránce jako na Ukrajině.

Veškeré rozhodování má v rukách prezident a parlament rozhoduje

jen o věcech, jako jsou zbrojní rozpočty, zákony na znárodňování

majetku v době válečného stavu atd. Vojenské procesy v ČR by ale

řídil plně a výhradně Vrchní velitel OSČR (Ozbrojené síly České

republiky) a teď si představte, že by to byl někdo, komu válka

na Ukrajině a její dopady v EU vadí z hlediska businessu.

Chápete? To by bylo pro pětikoalici jedno velký špatný. Takže co se

asi stalo?

https://aeronet.news/a-je-to-tady-nacelnik-generalniho-stabu-acr-prohlasil-ze-cesko-se-musi-pripravit-na-valku-s-ruskem-a-ve-chvili-kdy-vypuknou-boje-tak-ceska-armada-pry-bude-aktivnim-ucastnikem-valky-od-prvni-minuty/
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Náčelník generálního štábu AČR Genmjr. Karel Řehka

Přišel befel na zablokování Janečka, aby se nedostal do II. kola volby

s Babišem. Počítá se totiž s tím, že když se do II. kola dostane Babiš s

Pavlem anebo s Nerudovou, v obou případech Babiš prohraje. Ale

kdyby volba probíhala mezi Babišem a Janečkem, volební

téma by se z ideologie překlopilo do businessu, do otázek

řešení inflace, vysokých cen energií a lidé by volili mezi dvěma

oligarchy s nadějí, že jeden z nich napomůže vyřešit ty průsery, které

za poslední rok nadrobila pětikoaliční vláda. Byla by to volba

prezidenta proti pětikoalici.

A toho se bojí, takže konceptuál Janeček byl zablokován a někdo a

neznámo kdo mu vyrobil na petičních listech přes 35% neplatných

hlasů. Není dovoleno. Janeček samozřejmě nasadí všechny páky,

včetně těch zákulisních, a není vyloučeno, že se do voleb ještě

dostane. Ovšem i to do značné míry napoví, jak moc je silná lobby v

ČR, která stojí za změnou doktríny generálního štábu AČR směrem k

válce s Ruskem, jenž současně usiluje o to, aby po vyhlášení

válečného stavu v ČR byl na Hradě Vrchní velitel, který bude pro

válku a nikoliv pro mír. To je ten důvod, proč tyto síly nechtějí na

Hradě konceptuály typu Babiš a Janeček, ale pouze pro-válečné

fanatiky a ideology s podporu ukronacistické Ukrajiny!

https://aeronet.news/wp-content/uploads/GenKarelRehka.jpg
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-VK-

Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete

Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní

žurnalistika a komplexní analýzy, které pro Vás už 8. rokem děláme,

pokud se vám líbí naše články, videa, překlady videí a pravidelné

páteční pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli

přinášet nové informace a politické analýzy a komentáře, přispějte

prosím jakoukoliv sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé

darovací stránce zde, ale pouze v případě, že si to můžete dovolit,

tedy podle svých možností. Každý příspěvek má smysl, každý se

počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 61% z cílové sumy

a do konce měsíce zbývají 2 dny. Přispět můžete bankovním

převodem, PayPalem, kryptoměnami Bitcoin, Bitcoin Cash,

Ethereum a Monero, a poštovní složenkou na účet. Naše práce může

pokračovat jedině s Vaší podporou, jinak to není možné a nemělo by

to ani smysl, protože podpora musí být oboustranná. Náš server je

tu pro vás. Za Vaši podporu a pomoc předem děkujeme!

74

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

https://aeronet.news/donate/
https://aeronet.news/donate/
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  Zasílat  

od nových od starých od palců

Návštěvník

Tohodle bych se opravdu bál !!!

Česká vláda chce zaútočit na Rusko jadernými

hlavicemi, šíří Vrabel. Poplašná zpráva jako víno, reagují

právníci

 
https://www.novinky.cz/clanek/domaci-ceska-vlada-chce-zautocit-

na-rusko-jadernymi-hlavicemi-siri-vrabel-poplasna-zprava-jako-

vino-reaguji-pravnici-40415757

 
28.11.2022

Za lži a blbý kecy se nezavírá, zavírá se za pravdu!

Jestli po něm jdou, tak proto že vykecal něco co neměl, něco z toho

co plánují!

Nebo se bojí že se tomu teď journalisti budou věnovat a něco odhalí?

Nebo chtějí něco zakrýt/překrýt/překřičet jiným “narativem”, odvést

pozornost?

Nechystají Američani na našem území základu/základny s jadernými

hlavicemi ???!!!

Něco určitě vykecal nebo naznačil, něco co je vyděsilo! Ale co

přesnně to je?

Návštěvník

Akta JFK – 5. část Před atentátem

 
 

Po skončení druhé světové války byla vláda USA unesena

nacisty, kteří se do Spojených států dostali v rámci operace Paperclip.

Tito nacisté infiltrovali jak armádu tak i CIA a stáli u zrodu stínové

vlády známé jako Deep State. Tento Deep State rozjel propagandu, že

https://href.li/?https://www.novinky.cz/clanek/domaci-ceska-vlada-chce-zautocit-na-rusko-jadernymi-hlavicemi-siri-vrabel-poplasna-zprava-jako-vino-reaguji-pravnici-40415757
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Spojené státy nyní čelí novému nepříteli, který byl údajně ještě

hrozivější než nacistické Německo. Tím novým nepřítelem byl

„bezbožný komunismus“ a také údajné mezinárodní komunistické

spiknutí s cílem ovládnout Spojené státy a zbytek světa – spiknutí,

které mělo údajně sídlo v Moskvě v Rusku.

 
Neméně důležité je, že studená válka přinesla do pokladen

„obranného“ průmyslu stále větší štědrost financovanou daňovými

poplatníky spolu se stále rostoucí silou a vlivem Pentagonu, CIA a

NSA v rámci celkové federální struktury. Postupem času by se

národní bezpečnostní složka federální vlády stala nejmocnější

složkou, jíž by se ostatní tři nevyhnutelně podřídily. Po kubánské

raketové krizi dosáhl Kennedy průlom, který ohrožoval nejen stále

rostoucí moc, peníze a vliv složky národní bezpečnosti, ale i její

samotnou existenci.

 
Ukázalo se, že Pentagon měl americké jaderné rakety umístěné v

Turecku, které byly namířeny na Sovětský svaz. Stanovisko

Pentagonu bylo takové, že pro Pentagon bylo v pořádku mít americké

jaderné rakety mířící na Sovětský svaz v zemi sousedící se Sovětským

svazem, ale pro Sovětský svaz nebylo v pořádku mít rakety mířící na

Sovětský svaz. USA v zemi vzdálené 90 mil od amerických

hranic. Kennedy viděl pokrytectví této pozice. Tajně se dohodl se

Sověty, že později v tichosti stáhne rakety z Turecka. Krize skončila.

USA by Kubu nenapadly. Sověti stáhli své rakety. Kennedy stáhl

https://href.li/?https://amg-news.com/wp-content/uploads/2022/11/1711.png
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americké rakety z Turecka o šest měsíců později. Ale Pentagon a CIA

byly rozčilené, protože Kennedyho řešení krize považovali za

„největší porážku v historii USA“. To byla slova generála Curtise

LeMaye, náčelníka štábu letectva.

 
6. listopadu 1963 kryptograf americké armády Eugene Dinkin, který

sloužil ve francouzském městě Méty a měl bezpečnostní prověrku na

stupeň tajné, zjistil, že se chystá spiknutí proti Kennedymu. O

spiknutí se dozvěděl z údajů ze září 1963 z armádních novin Stars

and Strips (Hvězdy a pruhy), kde byl Kennedy obviňován ze slabosti

vůči Rusku. Toto spiknutí bylo řízené některými vysoce postavenými

příslušníky armády, některými pravicovými ekonomickými

skupinami a s podporou některých celostátních médií.

 
Koncem října 1963 Dinkin shromáždil materiál, který našel a který

obsahoval psychologické soubory, na které by byl Dinkin citlivý kvůli

svým vysokoškolským studiím. Psychologické soubory jsou dávkou

informací, které se používají k navození určitého stavu mysli u

jedince, který je těmto souborům vystaven. Soubory mohou být série

obrázků, událostí, písemných prohlášení nebo kombinací výše

uvedených příkladů, které používají inzerenti a další k implantaci

nápadů do mysli lidí, kteří jsou jim vystaveni. V případě

psychologických sad, které byly použity proti prezidentu

Kennedymu, bylo cílem přimět americké občany, aby uvěřili, že

prezident Kennedy je slabý, s komunisty sympatizující člověk, jehož

vražda by nebyla nic špatného. Dinkin navíc dospěl k závěru, že sety

byly umístěny do tištěných médií, aby občanům vštípily do vědomí

rozpoznání Oswalda, Rubyho a různých dalších artefaktů atentátu.

 
Dne 25. října 1963 Dinkin opustil Méty a vydal se na velvyslanectví

Spojených států v Lucembursku, kde se snažil setkat s velvyslancem

Cunninghamem. Poslal Cunninghamovi zprávu, že má informace

týkající se spiknutí s cílem zavraždit prezidenta, a v jednu chvíli se

mu podařilo s Cunninghamem telefonicky mluvit. Ale Cunningham

se s ním odmítl setkat nebo si prohlédnout noviny a další údaje, které

shromáždil a které by podpořily jeho tvrzení. Po návratu z

Lucemburska mu jeho nadřízení oznámili, že se má 5. listopadu 1963
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podrobit psychologickému vyšetření. Dinkin to ignoroval a odjel do

Švýcarska, aby o den později zašel do tiskového sálu kanceláře OSN v

Ženevě a tam řekl novinářům o spiknutí. CIA se postarala, aby

informace zůstaly utajeny, samotný Dinkin byl uklizen do Německa

na psychiatrii a poté propuštěn z armády stejně jako seržant David

Christensen, který na přísně tajném odposlouchávacím stanovišti

CIA, když osobně zachytil komunikaci související s plánem atentátu

na prezidenta.

 

Návštěvník

SLOVENSKE LETISTE ? Vrabel a jaderne zbrane , globalizace

 
Pred par mesici by NIKDO na Slovensku neveril ze si tam JEWSSA

udela vlastni zakladnu.

Po volbe prezidenta by byla otazka tydnu na zalozeni AMERICKE

ZAKLADNY V CR na kterou se nasunou jaderne zbrane! F-35 by nam

dali VYHODNE k tomu a sami americane by ridili celou operaci od

cech po slovensko , polsko.

Sam Hilser v rozhovoru s Panem Skalou z KSCM rekl ze je treba

PREVENTIVNE zautocit na Rusko jadernymi hlavicemi.

Jen spomente na Babisuv proslov o financni milionove podpore

PREVRATU v Belorusku – je treba zprivatizovat jejich zemi jako tu

nasi…. a po te znicit jako ukrajinu nebo tedka nas

NIKDO z ceske politicke prezidentske reprezentace NECOUVNE

pred ROZKAZY Z IZRAELE . Londyna ,

Je mozne ze rozkaz da jeste ZEMAN , tomu o nic nepujde kdyz vysle

prapor vojaku chcipnout na ukrajinu

Vite proc vlada od roku 2014 a i pred tim VESKERE informace o

nacismu na ukrajine medialne zakazuje?

 
Protoze by museli priznat ze celou dobu podporuji NACISTICKOU

katolckou mensinu oligarchu a teroristu , zidu co vrazdi a nici

ukrajinsky narod.
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To same akorat potichu delaji tady …

po 89.

snizili uroven zivota

 
kultury

 

https://href.li/?https://history-matters.com/archive/jfk/cia/russholmes/104-10438/104-10438-10154/pages/104-10438-10154_0006a.gif
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obrany schopnost

zadluzili nas

 
nejsou byty ani prace ani budoucnost pro mlade

 
zvysi dane , seberou nam nemovitosti

 
poslou na smrt

Návštěvník

Hrabiš prežidentem … to znamená padnout za Čechofert na Ukrajině

nebo v Bělorusku 🙂

Hrabiš se v Bělorusku angažuje nejspíš kvůli potaši, hnojivu a

důležité surovině pro jeho chemičky.

https://cs.wikipedia.org/wiki/Uhli%C4%8Ditan_draseln%C3%BD

 
https://en.wikipedia.org/wiki/Potassium_carbonate

A ohledně Ukrajiny,

když Zelenský

protalčil zákon o

vlastnictví půdy

cizincema … hned

druhej den byl

Hrabiš na Ukrajině

🙂

Návštěvník

Takže si to shrneme.

 
Kaputka – kobyla Sorose

 
Pavel – kůň CIA

 
Bába – kůň všech a nikoho, hlavně pro sebe a tudíž kůň

Německa, potažmo švába.

K čemy by byl další kůň CIA, jen by sebral šance oběma, proto byl

vyškrtnut a jistě poděkuje a poslušně sklapne patičky a ubere kokeše.

https://href.li/?https://cs.wikipedia.org/wiki/Uhli%C4%8Ditan_draseln%C3%BD
https://href.li/?https://en.wikipedia.org/wiki/Potassium_carbonate
https://href.li/?https://mcgroup.co.uk/uc/2013/05/Potash-Reserves-Globally.jpg


17/20

Návštěvník

tak tohle bude ještě veselé – uvidí se jak moc je Janeček

reálný matematik. Tak nějak mě napadla scéna z

Ropocopa kde ke študákovi na benzínce přijde kriminálník

se zbraní a ptá se ho zda umí “přešpekulovat kulku” :))

Návštěvník

Havlérka je proškolena ve volbách od uSSa bratříčka,

kdybych si měl vsadit tak v takových to,, volbách,, vyhraje

Danuše Nerudová-Čaputová a Lejnování napříč Jewropou

neoliberáků poběží společně s válečným štvaním vesele dál.

Návštěvník

Situace s vyřazením Karla Janečka je o to větší drzostí, že

jmenovaný vystudoval stochastiku (tedy teorii

pravděpodobnosti a matematickou statistiku). Při

mimořádně vysoké inteligenci tohoto člověka také považuju skoro za

vyloučené, aby si nevytvořil nějakou bezpečnostní záruku pro tenhle

případ. V zemi, kde si může ministr vnitra vyvěsit na vládní budovu

obraz vaku se zemřelým prezidentem největší jaderné supervelmoci,

se nemůžeme divit, že se pokusí i o tenhle podraz. Pokud totiž

odvolání vrátí Janečka ‘do hry’, nemá ten beztak asi koho žalovat.

Nechci procházet historii kandidátů v dřívějších volbách, ale mám

dojem, že nějaké problémy se v minulosti už udály. Nějaký vyšší

důstojník policie se pustil do ‘sčítání procent’, vyšla mu ‘hausnumera’

a uřízl si pěknou ostudu. Na základě právnického principu reductio

ad absurdum bude podle mého pravděpodobně vrácen zpět mezi

kandidáty i Janeček. Jak píšu: za takovýto pokus nelze stejně nikoho

trestat. Uvidíme. Důvody k vyřazení jsou samozřejmě přesně takové,

jak popisuje pan VK. Ono vůbec nejlepší, a velmi nebezpečnou reakcí

proti spojování hlasů kavárny ve druhém kole, je nasazení jediného

kandidáta ‘nepodvolených’ (jak píše pan Hájek). Jednoduchá logická

úvaha!
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Návštěvník

Většinou říkám, že vše je o penězích, ale tohle už mi přijde,

že to spíše o život. Rakušan si zřejmě myslí, že odstavení

kandidáti nebudou už mít dostatek času se proti zvůli

bránit a tím je to pro ně hotovo.

A tady zase o penězích. Systém dotací, sociální podpory a způsob

výběru koho dotovat koho ne, je

 
už opravdu za hranou mého chápání. Rozumím jen tomu, že dotace

jsou jsou zlo, v každém případě.

 
nerozumím, proč soused dostane dotaci, kdy další jeho soused má

stejně nahou prdel a žádnou dotaci nedostane. A pak ještě když

člověk spočítá ty příjemce dotací a kolik peněz jim bylo vyplaceno,

tak se vždy nějaký ten milionek, ba i mnohem více někam poděje. A

smysl těch dotací už opravdu člověku uniká, byť by byli označeny

jako pro chudé. jakým způsobem a kdo typuje ty chudé.

 
https://www.novinky.cz/clanek/domaci-nku-ministerstvo-nema-

jasno-o-prinosech-miliard-vydanych-na-podporu-rodin-40415714

Návštěvník

Židonymko,

 
krásně si se dole v diskuzi odkopala. Pláčeš tam né Židi, ale křesťani.

 
Jen tak dál.

Návštěvník

Pan Janeček s prominutím nemá žádnou kvalitu pro

mediální prostor. Dlouhodobě se na něj nedá koukat, čímž

by lidé při jeho prezidentování ztratili zájem o politické

divadlo.

 
To je podle mě ten důvod, proč nebyl připuštěn pane VK.

Ve výsledku je na stejné lodi s protikandidáty.

https://href.li/?https://www.novinky.cz/clanek/domaci-nku-ministerstvo-nema-jasno-o-prinosech-miliard-vydanych-na-podporu-rodin-40415714
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Na hrad se dostane Petr Pavel, aby po potocích krve z připravované

války předal klíče od brány pražského hradu zákonému dědici

Bohemie.

Mrzí mě, že pro srandu na tv obrazovce nevzali pana Zítka. Takhle

přijdeme o podstatně srandovější divadlo.

Režisér si vybral herce dopředu, takže sranda nebude, jen skandální

oblbování důvěryhodných občanů naší krásné země.

A pane Babiši. Kdy si vás už vezme čert do pekla?

Návštěvník

Pavel se omlouvá za životopis,

 
v němž vítal sovětskou okupaci Československa

 
https://www.echo24.cz/a/S9fTh/zpravy-domaci-general-

petr-pavel-zivotopis-prezidentske-volby-kandidati-komunismus

Návštěvník

komunisticky agent pavlik je uz trapny….

 
kazdy, ac to dnes prizna/neprizna, kdo do zari 89 nastoupil na

vyberovou ZS (matematicka, jazykova, sportovni), na vyberovy ucnak

– napr.: umelecka remesla, kadernice, automechanik, autolakyrnik,

zlatnik, prodavacka pro tuzex/OD kotva/knihkupectvi, zubni

laborant, na gympl, na vyberove SS – napr.: jazykova ekonomicka,

konzervator, umelckoprumyslova na zizkove, vojenska, lesnicka,

elektrotechnicka – slaboproud v zitne ul, v praze, sdelovaci technika

v panske ul. (drive 2skoly: spojova v panske x filmova v cimelicich),

zememericka, strojni v betlemske ul. + od rijna 89 nastoupil na VS

(vyjma par technickych), musel mit v prihlasce vyplneny osobni i

rodinny kladny vztah k srpnu 68, vcetne doporuceni ke studiu od

velkeho soudruha kadrovaka, tzv. studijniho poradce na ZS, ucnaku,

SS, VS, a to od pocatku normalizace, leden 1970.

 

https://href.li/?https://www.echo24.cz/a/S9fTh/zpravy-domaci-general-petr-pavel-zivotopis-prezidentske-volby-kandidati-komunismus
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komunisticky agent pavlik se nam cim dal vice zamotava do vlastnich

lzi…

 
na druhou stranu se jim vraci vlastni pokrytectvi z listopadu 89, kdy

s flaskou gavlu rvali: “nejsme jako oni!”, aby uz v devadesatkach

nebyli vyfakovani z pozic po fejkovem hadraku, neb dobre vedeli, co

sami nebo jejich rodinni prislusnici zpusobili lidem a jejich detem,

od doby tvrde normalice, do hadraku, tj. za 29let a pri jedne ztracene

generaci, ktere vystavili stopku.

 
a to nehovorim o 50letech, na kterych se podily stejne rodiny az do

dnesnich dnu, kdy nas vedou do totalni pr….!

 

 


